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Informatiebrief 1 
 

Windpark Broeklanden 
 

 

 

Datum: 12-06-2025 

 Betreft: Vervolg informatie over twee windmolens op bedrijventerrein Broeklanden 

 

Beste omwonenden, 

Enkele maanden geleden hebben wij u geïnformeerd over het feit dat Energiek Hardenberg 
samen met Staatsbosbeheer en 6 ondernemers een verzoek tot het plaatsten van 2 
windturbines bij de provincie ging indienen. 

 

De provincie heeft onlangs ons toestemming verleend om een onderzoek te starten naar het 
plaatsten van 2 windturbines op industrieterrein Broeklanden. 

Dit betekent dat we kunnen starten met een volgende fase in het ontwikkelen van 
windenergie. In deze fase vinden er allerlei onderzoeken plaats die nodig zijn om de 
vergunning voor het plaats aan te kunnen vragen. Denk hierbij bv aan haalbaarheid van het 
project, vogeltellingen, veiligheidscontouren en onderzoek van de ondergrond. 

 

Wat uiteraard ook belangrijk wordt in deze fase is de afstemming met de omgeving. Eén van 
de bijlages die ook bij de vergunning gevoegd moet worden is een procedure hoe wij tijdens 
de bouw maar ook tijdens de gehele draaitijd van de windturbines omgaan met de 
omwonenden. Hiervoor zijn landelijke regels waar we minimaal aan moeten en willen 
voldoen. 

 

Omdat wij als burger coöperatie, communicatie en participatie vanzelfsprekend vinden gaan 
wij de komende tijd graag met u in gesprek, om met u af te stemmen hoe wij u op de juiste 
manier kunnen informeren, hoe u desgewenst kunt participeren en om te vragen wat u van 
ons verwacht. 

 

Het ontwikkelen van windenergie is een lang jarig proces. Het verkrijgen van toestemming 
voor nader onderzoek is pas het eerste kleine stapje wat nu gezet is. 

Intern zijn we bezig om de samenwerking tussen de verschillende partijen in dit project 
nader uit te werken. 

We verwachten dan ook pas  na de zomervakantie van dit jaar voldoende informatie te 
hebben verzameld om u zinvol te kunnen uitnodigen voor een eerste informatieavond.  
Op een vraag kunnen wij nu alvast wel antwoord geven. Er komen geen windmolens van 
280 meter hoog. Wij studeren op plannen met windturbines van zo’n 200 meter. 

 

Wilt u meer weten over Energiek Hardenberg, bezoek dan onze website. Daar kunt u ook 
informatie vinden over andere projecten en de agenda waarin te zien is wanneer wij 
bijeenkomsten houden. 

 

Met vriendelijke groet, 
 

Jannes Janssen 

voorzitter Energiek Hardenberg 


